
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 20. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 41
Det amerikanske forsvar har ifølge offentligt tilgængelige kilder købt 17.000
JLTV køretøjer med mulighed for køb af op til 55.000 køretøjer. Desuden har
det britiske forsvar annonceret køb af 425-1.200 JLTV køretøjer ligesom Li-
tauen for nylig har annonceret købet af 200 JLTV køretøjer. Hvorfor har Dan-
mark ikke valgt at købe det samme køretøj som vores nærmeste allierede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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